
PROTOKOLNrIII/2010

zobrad III SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 17 grudnia 2010 r.

Otwarcia obrad III Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16
Przewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 15 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast$pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor GZEAS - Pani Bozena Wilczek,
- Radca prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Dyrektor Publicznego Gimnazjum
w Kolbieli - Pan Andrzej Jaworski,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Czlek6wce - Pani Malgorzata Szostak,

- Przewodniczacy Gminnej Komisji
Rozwia_zywania Problem6w
Alkoholowych - Pan Mieczyslaw Nowak,

- Radny Powiatu - Pan Grzegorz Michalczyk,
- Kierownik Posterunku Policji
w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim,

- soltysi wedlug dola^czonej Hsty.

Przewodnicza_cy powital przybylych i przedstawil proponowany porzajdek obrad.

Prononowany norzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie proponowanego porzajiku obrad.
3. Przyj^cie protokol6w z obrad Sesji: XXXVIII, I, II.
4. Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.
5. Podj^cie uchwal w sprawie:

- zmian w budzecie na rok 2010;
- powolania skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel;
- powolania sklad6w osobowych stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel;
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwia^zywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na
rok2011.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
8. Zamkni^cie obrad.



Przewodniczacy poinformowal o propozycji zmiany pkt. 5 porza_dku obrad, polegajacej na
oddzielnym wyborze przewodnicza^cych Komisji i sklad6w Komisji oraz dodaniu
dodatkowego projektu uchwaly.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmiane^ porzajdku polegaja^ na wprowadzeniu
nowego brzmienia pkt 5:
Podj$cie uchwal w sprawie:

- zmian w budzecie na rok 2010;
- wyboru Przewodnicza^cego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju

Gminy Rady Gminy Kolbiel;
- wyboru Przewodniczaeego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel;
- wyboru Przewodniczacego Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw

Socjalnych Rady Gminy Kolbiel;
- wyboru Przewodniczacego Komisji Rolnictwa, Przemystu i Zaopatrzenia

Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porzajdku Publicznego Rady
Gminy Kolbiel;

- powolania skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel;
- powolania sklad6w osobowych stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel;
- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi^zywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na
rok2011;

- zatwierdzenia i przyj$cia do realizacji projektu ,,Szybkie czytanie oraz e-learning
,,Kwantowy skok w rozwoju ucznia" dofmansowanego z Europejskiego Funduszu
Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX Rozw6j
wyksztalcenia i kompetencji w regionach.

Zajej przyj^ciem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si^ -
nie bylo. Zmiana porza^dku obrad zostala przyj^ty przy 15 glosach za.

Radny Pan Anatol Tkacz poprosil obecnego na Sesji Radc? Prawnego o stanowisko w kwestii
prawnej mozliwosci przyjmowania protokolu z sesji poprzedniej kadencji przez rad$ gminy
nowej kadencji.

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski stwierdzil, ze rada gminy nowej kadencji jest wladna
dzialac w kazdym zakresie. W zwi%zku z czym moze tez przyjmowac protok6l z sesji
poprzedniej kadencji, kt6ry w innym razie pozostal by nie zatwierdzony.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie zmieniony porzajdek obrad.
Zajego przyj^ciem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj%cych si$ -
nie bylo. Porza^dek obrad zostal przyj$ty przy 15 glosach za .

Realizujqc pkt 3 porz^dku obrad Przewodniczqcy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad Sesji: XXXVIII, I, II.

Poinformowat, ze protokoly byly wylozone w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyj$cie protokol6w z obrad XXXVIII, I, lI Sesji
Rady Gminy Kolbiel.



Za ich przyjeciem glosowalo 14 radnych, 1 radny glosowal przeciw, glos6w wstrzymujacych
sie. - nie bylo. Protokoly z obrad XXXVIII, I, II Sesji Rady Gminy Kolbiel zostaly przyje>

glos6w, przy 14 glosach za.

kcali/.ujac pkt 4 porz^dku obrad Przewodniczqcy przekazal glos W6jtowi Gminy, kt6ry
przedstawil sprawozdanie z dzialaInosci mi$dzysesyjnej,

3 listopada odbylo sie_ spotkanie w sprawie wydzierzawieniu dworku w Sufczynie ,,Tej
Fajnej Fundacji". W zwi^zku z brakiem jednoznacznej decyzji Rady Gminy Kolbiel umowy
nie zwarto. W6jt Gminy stwierdzil, ze ostateczna decyzja w tej sprawie zapadnie w oparciu o
decyzj$ mieszkanc6w Sufczyna.
4 listopada odbylo siê  spotkanie gmin powiatu otwockiego uczestnicz^cych w projekcie
instalacji kolektor6w slonecznych. Na spotkaniu pojawila si$ kwestia czy koniecznajest nowa
uchwala w sytuacji nie podj^cia jej przez Rad$ Gminy Celestyn6w. Przyj$to stanowisko, ze
przyjmowanie uchwal w nowym brzmieniu nie jest konieczne. Ostatecznie Rada Gminy
Celestyn6w przyjeja przedmiotowa_ uchwale_.
8 listopada W6jt Gminy spotkal si$ Dyrektorem Szkoly Podstawowej w Ka^tach Paniq_Renatq.
Rosloniec w sprawie zaprzestania dzialania ,,Klubu Malucha" w tejze plac6wce. W6jtowi
Gminy udalo si^ dotrzec do wiadomosci e-mail Zast$pcy W6jta Gminy Celestyn6w do
Radnego Gminy Celestyn6w wyjasniaja^cej powody braku powyzszych zaj$c, kt6rymi sq. dla
wladz samorza^du Celestynowa zle warunki panuja_ce w budynku szkoty w Kaj:ach.
W6jt Gminy ani Dyrektor GZEAS w Kolbieli nie otrzymali w tej kwestii zadnych wyjasnien
od wladz Gminy Celestyn6w.
W6jt Gminy zadeklarowal mozliwosc rozpocz^cia prowadzenia zaj^c ,,Klubu Malucha" we
wlasnym zakresie przez Gmin^ Kolbiel.
10 listopada odbylo si$ we Wia^zownie posiedzenie rady programowej Stowarzyszenia ,,LGD
Natura i Kultura", w kt6rym uczestniczyl W6jt Gminy jako jej czlonek.
Rada programowa rozpatrywala wnioski o dofmansowanie projekt6w w zakresie tworzenia i
rozwoju mikroprzedsi$biorstw i r6znicowania dzialaInosci w kierunku nierolniczym. Z
Gminy Kolbiel w plyneJy 2 wnioski o dofmansowanie - z Glupianki i z Sufczyna.
Tego samego dnia odbyla si^ ostatnia w kadencji 2006 - 2010 Sesja Rady Gminy Kolbiel.
11 listopada odbyla si$ w Kosciele parafialnym pw. Swi$tej Tr6jcy w Kolbieli uroczysta
msza swi^ta w intencji Ojczyzny. W6jt Gminy podzi^kowal ks. Proboszczowi a takze
wszystkim uczestnikom uroczystej mszy swi^tej.
26 listopada odbylo si$ spotkanie wlascicieli lokali w bloku mieszkalnym przy u. l-go Maja,
na kt6rym dokonano wyboru Zarzajiu Wsp61noty Mieszkaniowej. W spotkaniu uczestniczyla
Zastejxa W6jta .
2 grudnia odbyly si? pierwsze Sesje w kadencji 2010 - 2014, na kt6rych Radni oraz W6jt
skladali slubowania.
6 grudnia odbylo si$ uroczyste zakonczenie projektu ,,Szansa na lepszejutro" prowadzonego
przez Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej. W projekcie uczestniczylo 10 kobiet
poszukuja^cych przekwalifikowania si?. Srodki na ten projekt pochodzily z Europejskiego
Funduszu Spolecznego.
7 grudnia W6jt Gminy wraz Kierownikiem Gospodarki Komunalnej udal si$ na spotkanie w
Zakladzie Energetycznym w Minsku Mazowieckim. Tematem spotkania byla rozbudowa
infrastruktury energetycznej na terenie scalonych dzialek w Kolbieli. W6jt Gminy stwierdzil,
ze zgodnie z umowami na terenie scalonym powinna si? juz zaczq,c inwestycja Zakladu
Energetycznego. Na spotkaniu Zaklad Energetyczny poinformowal, ze b^dzie realizowal
inwestycj? na trenie scaleniowym w miar? zgtaszanych wniosk6w wlascicieli dzialek.
Tego samego dnia odbylo si? r6wniez spotkanie szkoleniowo-informacyjne dla mieszkanc6w
Gminy Kolbiel z udzialem Prezesa Stowarzyszenia ,,LGD Natura i Kultura" Pana Jacka



Zakrzewskiego, w sprawie projektu instalacji kolektor6w slonecznych, W Gminie Kolbiel 80
os6b zglosilo si$ do projektu, a 27 wpisano na liste_ rezerwowq,.
9 grudnia odbylo si$ Prezesa Stowarzyszenia ,,LGD Natura i Kultura" Pana Jacka
Zakrzewskiego z dyrektorami plac6wek oswiatowych z Gminy Kolbiel. Omawiany byl na
nim pomysl wsp61pracy wolontariackiej uczni6w na terenie dzialania Stowarzyszenia LGD
,,Natura i Kultura", poruszano tez kwestie_ mozliwosci dofmansowania r6znych form pracy z
uczniem. W6jt Gminy zwr6cil uwag$, ze niekt6re plac6wki oswiatowe z trenu gminy juz
pozyskuja^srodki zewnetrzne.
Tego samego dnia wladze Gminy Kolbiel uzyskaly informacje o pozytywnym rozpatrzeniu
wniosku o dofmasowanie projektu ,,Szybkie czytanie oraz e-learning ,,Kwantowy skok w
rozwoju ucznia" dofmansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w
regionach, kt6rego dotyczyjedna z uchwal proponowanych na III Sesje_.
Pozytywnie rozpatrzony zostal takze wniosek Gminnej Biblioteki Publicznej, kt6ra pozyskala
50.000 zl na realizacj? projektu ,,Biblioteka to jest to".
10 grudnia zamknie_ty zostal drugi przetarg na usuwanie nieczystosci stalych i utrzymania
oswietlenia ulicznego. W przetargu na usuwanie nieczystosci zlozyly oferty dwie firmy: Eko
Sam i Blysk. Pierwszy przetarg na wyw6z odpad6w zostal uniewazniony z powodu z byt
drogich ofert. Oplata za wyw6z nieczystosci wzrosnie o 11,3% i b$dzie kosztowac Gmin?
Kolbiel 25.000 zl miesi^cznie. Nikt nie zglosil ofert w ponownym przetargu na utrzymanie
oswietlenia ulicznego.
15 grudnia odbylo si? spotkanie wszystkich radnych dotycza_ce uchwal na III Sesj$. W6jt
Gminy wyrazil nadzieje_, ze praktyka zwolywania wsp61nych posiedzen wszystkich Komisji
Rady Gminy Kolbiel przed Sesjami Rady be_dzie stosowana takze i w tej kadencji.
16 grudnia odbylo si? spotkanie Stowarzyszenia LGD ,,Natura i Kultura". Tematem
spotkania byla ocena dotychczasowego przebiegu pozyskiwania srodk6w jak r6wniez
problemy w funkcjonowaniu LGD, do kt6rych w gl6wnej mierze zaliczaja_ si? problemy
fmansowe, powodowane przez nieterminowe przekazywanie srodk6w przez Mazowiecki
Urzajd Marszalkowski.

W6jt Gminy przypomnial radnym o mozliwosci uczestnictwa w uroczystej mszy swi$tej w
Kosciele Sw. Wincentego A Paulo w najblizsza^niedziel^ o godz. 9.30, o pomyslna_ kadencj?
samorz^du2010-2014.

Realizuj^c pkt 5 porz^dku obrad przystqpiono do podj^cia uchwal.

Przewodniczq,cy odczytal uchwal? Nr III/3/2010 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.

Uzasadnienie do uchwaiy przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Zwr6cila
uwags, ze kwoty w projekcie uchwaJy nie ulegly zmianie w stosunku do przedstawionych na
spotkaniu radnych w dniu 15 grudnia.

Przewodniczqey Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotycza_cych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgloszono.

Przystaj3iono do glosowania nad uchwala^Nr lII/3/2010 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.



Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych
si? - nie bylo. Uchwal? Nr III/3/2010 przyj$to przy 15 gJosach za.

Nast$pnie przystapiono do dokonania wyboru Przewodniczacego Komisji Budzetu,
Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy Rady Gminy Kolbiel.

Przewodniczacy poprosil o zglaszanie kandydatur.

Wiceprzewodniczqcy Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze 21 Hstopada wyborcy
zadecydowali, o obje_ciu 9 mandat6w radnego przez przedstawicieli komitetu wyborczego
wyborc6w "Wsp61na Sprawa" w zwia^zku z czym uzurpuje on sobie prawo do zglaszania
kandydatur na przewodnicza^cych Komisji.
Na Przewodniczacego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy Rady
Gminy Kolbiel zglosil kandydatur$ Radnego Pana Dominika Dabrowskiego. W uzasadnieniu
tej kandydatury stwierdzil, ze Radny Dabrowski zdobyl mandat juz po raz drugi, poza tym
posiada stosowne wyksztalcenie i doswiadczenie zawodowe pracownika banku.

Przewodniczacy zapytal Radnego Pana Dominka Dabrowskiego czy wyraza zgod^ na
kandydowanie.
Radny Pan Dominik Dabrowski wyrazil zgode_ na kandydowanie.

Przewodniczajcy poprosil o zglaszanie kolejnych kandydatur. Innych kandydatur nie
zgloszono.

Przewodniczacy poinformowal o statutowym trybie wyboru przewodniczacego stalej Komisji
- wyboru tego dokonuje Rada bezwzgle_dnq_ wi^kszoscia^ glos6w w giosowaniu jawnym.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie kandydatur^ Radnego Pana Dominika Dabrowskiego
na Przewodniczacego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy Rady
Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymujajcych sie_ - nie bylo.
Radny Pan Dominik DaJ^rowski zostal wybrany na Przewodniczacego Komisji Budzetu,
Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy Rady Gminy Kolbiel wymaganq. wieJtszosciq.
glos6w.

Wiceprzewodniczajzy Rady Pan Janusz Olszewski oczytal uchwate_ Nr III/4/2010 w sprawie:
wyboru Przewodniczacego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy Rady
Gminy Kolbiel.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosi! wniosek formalny - poprosil o zaj^cie stanowiska przez
obecnego na sesji radce^ prawnego w kwestii czy w tresci uchwaly powinien byc zwrot, ze
Rada Gminy Kolbiel wybiera (gl2 ust.4 Statutu Gminy Kolbiel) czy tez, ze powoluje
przewodniczacego stalej Komisji (gl2 ust.5 Statutu Gminy Kolbiel).

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski stwierdzil, ze rada gminy powoluje przewodniczacego
Komisji w wyniku wyboru. Zatem w uchwale powinien si$ znalezc zwrot - powoluje sie^ na
Przewodniczacego Komisji.

Przewodniczacy poprosil o ponowne odczytanie projektu uchwaly w zmienionej wersji przez
Wiceprzewodnicza_cego Rady Pana Janusza Olszewskiego,



Wiceprzewodniczajzy Rady Pan Janusz Olszewski oczytal uchwale_ w sprawie:
powolania Przewodniczq,cego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy
Rady Gminy Kolbiel.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr III/4/2010 w sprawie:
powolania Przewodniczacego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy
Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowato 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajsych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr III/4/2010 zostala przyj$ta przy 15 glosach za.

Nast$pnie przystajnono do wyboru Przewodniczacego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Kolbiel.

Przewodnicza_cy poprosil o zglaszanie kandydatur.

Wiceprzewodniczqcy Pan Kazimierz Vrbaniak na Przewodniczajsego Komisji Rewizyjnej
Rady Gminy Kolbiel zglosil kandydatur? Radnego Pana Krzysztofa Czajki. W uzasadnieniu
tej kandydatury stwierdzil, ze Radny Czajka zdobyl mandat juz po raz 3, w jednej kadencji
by! czlonkiem Komisji Rewizyjnej, a w drugiej jej przewodniczq_cym.

Przewodnicza^cy zapytal Radnego Pana Krzysztofa Czajk^ czy wyraza zgod? na
kandydowanie.
Radny Pan KrzysztofCzajka wyrazil zgod? na kandydowanie.

Przewodniczq,cy poprosil o zglaszanie kolejnych kandydatur. Innych kandydatur nie
zgloszono.

Przewodniczapy poddal pod glosowanie kandydatur^ Radnego Pana Krzysztofa Czajki na
Przewodniczacego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Radny Pan KrzysztofCzajka zostal wybrany na Przewodnicza_cego Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Kolbiel wymagan^ wi$kszosci^ glos6w.

Wiceprzewodnicza_cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal^ Nr IIl/5/2010
w sprawie: powolania Przewodniczacego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr III/5/2010 w sprawie:
powolania Przewodnicza^cego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr III/5/2010 zosta!a przyj$ta przy 15 glosach za.

Nast$pnie przystaj)iono do wyboru Przewodniczacego Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia,
Sportu i Spraw Socjalnych Rady Gminy Kolbiel.

Przewodnicza_cy poprosil o zglaszanie kandydatur.

Wiceprzewodniczqcy Pan Kazimierz Vrbaniak na Przewodniczacego Komisji Oswiaty,
Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych Rady Gminy Kolbiel zglosil kandydatur^
Radnego Pana Aleksandra Lorens. W uzasadnieniu tej kandydatury stwierdzil, ze Aleksander
Lorens zdobyl mandat juz po raz 3, w pierwszej swojej kadencji byl przewodnicza^cym



Komisji Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska,
Bezpieczenstwa, Porzajdku Publicznego.

Przewodniczacy zapytal Radnego Pana Aleksandra Lorens czy wyraza zgode; na
kandydowanie.
Radny Pan Aleksander Lorens wyrazil zgod$ na kandydowanie.

Przewodniczacy poprosil o zglaszanie kolejnych kandydatur. Innych kandydatur nie
zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie kandydatury Radnego Pana Aleksandra Lorens na
Przewodnicza_cego Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych Rady
Grniny Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si? - nie bylo.
Radny Pan Aleksander Lorens zostal wybrany na Przewodnicza^cego Komisji Rewizyjnej
Rady Gminy Kolbiel wymagan^wi$kszoscia^glos6w.

Przewodniczacy odczytal uchwal$ Nr III/6/2010 w sprawie: powolania Przewodnicz^cego
Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych Rady Gminy Kolbiel.

Przewodniczajsy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr III/6/2010 w sprawie:
powolania Przewodnicza,cego Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych
Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr III/6/2010 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.

Nast$pnie przystapiono do wyboru Przewodnicza,cego Komisji Rolnictwa, Przemyslu i
Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porzajiku Publicznego Rady
Gminy Kolbiel.

Przewodnicz%cy poprosil o zglaszanie kandydatur.

Wiceprzewdniczqcy Pan Kazimierz Urbaniak na Przewodnicza^cego Komisji Rolnictwa,
Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porz^dku
Publicznego Rady Gminy Kolbiel zglosil kandydatur$ Radnego Pana Michala Mazurek. W
uzasadnieniu tej kandydatury stwierdzil, ze w Radzie Gminy Kolbiel w kadencji 2010 - 2014
jest duzo mlodych i nowych radnych, zatem nalezy im dac szans$,

Przewodnicza,cy zapytal Radnego Pana Michala Mazurek czy wyraza zgode_ na
kandydowanie.
Radny Pan Michat Mazurek wyrazil zgod$ na kandydowanie.

Przewodnicza^cy poprosil o zglaszanie kolejnych kandydatur.

Radny Pan Dariusz Sok6l na Przewodniczapego Komisji Rolnictwa, Przemyslu i
Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porz^dku Publicznego Rady
Gminy Kolbiel zglosil kandydatur$ Radnego Pana Michala Zelazo z komitetu wyborczego
wyborc6w ,,Przyjazna Gmina". W uzasadnieniu tej kandydatury stwierdzil, ze Radny Pan
Michal Zelazo po raz drugi objaj mandat, w poprzedniej kadencji byl Zast^pca.
Przewodnicz^cego Komisji Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony
Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porzajdku Publicznego Rady Gminy Kolbiel; poza tym jest



Soltysem Solectwa Rudno i wyborach do rady gminy uzyskal 3 wynik w kolejnosci pod
wzgl$dem liczby oddanych glos6w.

Przewodnicz%cy zapytal Radnego Pana Michala Zelazo czy wyraza zgod$ na kandydowanie.
Radny Pan Michal Zelazo wyrazil zgod$ na kandydowanie.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie kandydatur$ Radnego Pana Michala Mazurek na
Przewodnicza^cego Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska,
Bezpieczenstwa, Porzqdku Publicznego Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 11 radnych.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie kandydatur$ Radnego Pana Michala Zelazo na
Przewodnicza_cego Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska,
Bezpieczenstwa, Porza^dku Publicznego Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 4 radnych,

Przewodnicza_cy stwierdzil, ze na Przewodnicza^cego Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia
Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porzajdku Publicznego Rady Gminy Kolbiel
zostal wybrany Pan Michal Mazurek uzyskujq,c wymagana^wi^kszosc glos6w.

Wiceprzewodniczaey Rady Pan Janusz Olszewski odczyta! uchwal^ Nr llI/7/2010 w sprawie:
powolania Przewodnicz^cego Komisji Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci,
Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porzajdku Publicznego Rady Gminy Kolbiel.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr IIl/7/2010 w sprawie:
powolania Przewodniczacego Komisji Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci,
Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porza^dku Publicznego Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 12 radnych, 2 radnych glosowalo przeciw, 1 radny wstrzymal si$ od glosu.
Uchwala Nr III/7/2010 zostala przyje^a przy 12 glosach za.

Przewodniczacy zarza^dzil przerw^ w celu umozliwienia radnym podj^cia ostatecznej decyzji
o przystqpieniu do okreslonej stalej Komisji.

Przewodniczacy wznowil obrady po przerwie.

Przystaj>iono do powolania skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel.

Zgodnie z $ 12 ust.9 Statutu Gminy Kolbiel Przewodnicza^cy przedstawil sklad osobowy
Komisji Rewizyjnej.

Do Komisji Rewizyjnej zglosili si^ radni:

1) PanDariuszSok61

2) Pan Stanislaw Domanski

3) Pan Michal Zelazo

Przewodnicza^cy zapytal powyzszych radnych czy potwierdzaj^ wol? czlonkostwa w Komisji
Rewizyjnej.
Wszyscy wyzej wymienieni radni potwierdzili wol? czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej.
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Przewodniczaey odczytal uchwal$ Nr III/8/2010 w sprawie: powolania skladu osobowego
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel.

Przewodniczaey poddal pod glosowanie uchwal$ Nr III/8/2010 w sprawie:
powolania skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glosowalo przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si$ nie bylo.
UchwalaNrIII/8/2010zostalaprzyjetaprzy 15 glosachza.

Przystaj>iono do powolania sklad6w osobowych pozostalych stalych Komisji Rady Gminy
Koibiel.

Przewodnicza^cy przedstawil sklady osobowe poszczegolnych Komisji.

Do Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy zglosili si$ radni:

1) Pani Malgorzata Dr6zdz

2) Pan Dariusz Sok61

3) Pan Piotr Pacek

4) Pan Anatol Tkacz

5) Pan Kazimierz Urbaniak

6) Pan Michal Zelazo

Przewodnicza^cy zapytal powyzszych radnych czy potwierdzaj% wol? czlonkostwa w Komisji
Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy.
Wszyscy wyzej wymienieni radni potwierdzili wol$ czlonkostwa w Komisji Budzetu,
Planowania, Finans6w i Rozwoju Gminy.

Do Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych zglosili si? radni:

1) Pan Adam Szostak

2) Pani Agata Mazek

3) Pan Stanislaw Domanski

4) Pani Malgorzata Dr6zdz

5) Pan Piotr Pacek

Przewodniczaey zapytal powyzszych radnych czy potwierdzaja^wol? czlonkostwa w Komisji
Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych.
Wszyscy wyzej wymienieni radni potwierdzili wol$ czlonkostwa w Komisji Oswiaty,
Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych.



Do Komisji Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska,
Bezpieczenstwa, Porzadku Publicznego zglosili si? radni:

1) Pan Janusz Olszewski

2) Pan Adam Szostak

3) Pani Agata Mazek

4) Pan Anatol Tkacz

Przewodniczacy zapytal powyzszych radnych czy potwierdzajq.wol? cztonkostwa w Komisji
Rolnictwa, Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa,
Porzajiku Publicznego.
Wszyscy wyzej wymienieni radni potwierdzili wol$ czlonkostwa w Komisji Rolnictwa,
Przemyslu i Zaopatrzenia Ludnosci, Ochrony Srodowiska, Bezpieczenstwa, Porzadku
Publicznego.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch odczytal uchwal? Nr III/9/2010 w sprawie:
powolania sklad6w osobowych stalych Komisji Rady Gminy Ko!biel.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale_ Nr llI/9/2010 w sprawie:
powolania sklad6w osobowych stalych Komisji Rady Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, glosowaio przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si$ nie bylo.
Uchwala Nr III/9/2010 zostala przyjeta przy 15 glosach za.

Nast$pnie przystajuono do podje_cia uchwaly w Nr III/10/2010 sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwia^zywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011.

Przewodniczqcy Gminnej Komisji Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych Pan Mieczystaw
Nowak przedstawil Programu Profilaktyki i Rozwiajzywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011.
Stwierdzil, ze radnym znana jest tresc programu. W zwi^zku z czym poinformowal, ze
postanowiono dokonac zmian w wydatkach na realizacj^ programu, o kt6rych radni nie
otrzymali wczesniej informacji: 10.000 zl przeznaczono na zatrudnienie psychologa, srodki
na funkcjonowanie Klubu AA Barka zwiekszono z 1500 zl na 3200 zl, wynagrodzenie
miesi^czne Pelnomocnika W6jta ds. profilaktyki i przeciwdzialaniu uzaleznieniom
zwi^kszono z 600 zl do 650 zl miesi^cznie, diety czlonk6w Gminnej Komisji zwi^kszono ze
120 zl do 140 zl za posiedzenie, a Przewodnicza^cego Gminnej Komisji ze 150 zl do 170 zl.
Nast$pnie odczytal wydatki na realizacje. Programu Profilaktyki w 2011 roku.

Przewodniczacy poinformowal, ze Programu Profilaktyki i Rozwi^zywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii obowiajzuje na dany rok, a jego realizacja
fmansowanajest z oplat za pozwolenia na sprzedaz napoj6w alkoholowych.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosil uwagi do tresci Programu Profilaktyki. Zauwazyl, ze jego
tresc nie zmienia si$ od lat. Stwierdzil, ze powinien on jako jeden z dokument6w
programowych byc zgodny z celami strategicznymi Strategii Integracji Spolecznej przyjetej
uchwal^ Rady Gminy Kolbiel w 2008 r. Program Profilaktyki powinien uszczeg61owiac
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zapisy Strategii Integracji Spolecznej, tymczasem brakuje w nim takich regulacji. W
Programie Profilaktyki na 2011 rok powinna byc zawarta m.in. regulacja dotyczaca
Zintegrowanego Systemu Profilaktyki Uzaleznien. Podni6sl, ze przed przyj$ciem Strategii
Integracji Spolecznej przeprowadzona zostala ankieta na temat pomocy uzaleznionym, 48 %
ankietowanych uznalo, ze jest ona niewystarczajaca. Wyrazil przekonanie, ze warto byto
wi$cej popracowac nad przygotowaniem Programu Profilaktyki, aby dostosowac go do
faktycznie wyst^puja^cych potrzeb. Program Profilaktyki na 2012 rok powinien byc
dostosowany do Strategii Integracji Spolecznej, albo w przeciwnym razie powinna byc ona
uchylona. Stwierdzil, ze kwestiaJa^powinna zajae si^ Gminna Komisja.
Poinformowal, ze z uwagi na jego charakter b^dzie glosowal za przyj$ciem Programu
Profilaktyki.
Na pytanie Przewodniczaeego Gminnej Komisji czy pomoze w opracowaniu projektu
Programu Profilaktyki na rok 2012 odpowiedzial, ze jesli b^dzie si? nim zajmowalajedna z
Komisji Rady, kt6rej jest czlonkiem to tak.

Przewodniczqcy Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych Pan Mieczyslaw
Nowak stwierdzil, ze Komisja stara si$ wykonywac swoja^ prac^ jak najlepiej i ze jest mu
przykro z powodu negatywnych ocen w tej kwestii. Jego zdaniem sprawy profilaktyki
uzaleznien w Gminie Kolbiel ida^ w dobrym kierunku. Zaprosit Radnego Tkacza na otwarty
miting Klubu AA Barka.

Wiceprzewodnicz^cy Pan Janusz Olszewski odczyta! uchwal^ Nr I1I/10/2010 w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwia_zywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdziatania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosil wniosek formalny -- koniecznosc dodania przepisu o
sposobie podania uchwaly do publicznej wiadomosci.

Przewodnicza^cy zarzajdzil przerw$ w celu przygotowania stosownej poprawki przez Radnego
Pana Anatola Tkacza.

Przewodniczajcy wznowil obrady po przerwie.

Przewodniczaey odczytal tekst poprawki do uchwaly Nr III/10/2010 w sprawie: uchwalenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011; sporza_dzonej przez Radnego
Pana Anatola Tkacza, stanowia^cej zala^cznik nr 1 do protokolu.
Stwierdzil, ze poprawka jest zasadna z uwagi na brzmienie $44 pkt. 5 Statutu Gminy Kolbiel,
nakladajajcego obowia^zek zawarcia w tresci uchwaly sposobu podania jej do publicznej
wiadomosci.

Nast$pnie Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie poprawk^ do uchwaly Nr III/10/2010 w
sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011, stanowia^
zal^cznik nr 1 do protokolu.
Za glosowalo 15 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujacych si^ - nie bylo.
Poprawka do uchwaly Nr III/10/2010 w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiajzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
w Gminie Kolbiel na rok 2011; zostala przyj$ta 15 glosami za.
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W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze jesli wszystkie uchwaly b$da_ wywieszane na
tablicach ogloszeri to oczekuje od Rady Gminy znalezienia srodk6w fmansowych na nowe
tablice, a takze nowe ksero i dodatkowy papier. Stwierdzil, ze wystarczajacym zr6dtem
wiedzy o tresci uchwal rady jest Internet, tablica ogloszen w Urz$dzie Gminy, a takze sami
Radni i Soltysi.

Wiceprzewodniczacy Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal$ Nr II1/10/2010 w sprawie:
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwia^zywania Problem6w Alkoholowych
oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale: Nr III/10/2010 w sprawie: uchwalenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si^ - nie bylo.
Uchwala Nr III/10/2010 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.

Nast^pnie przystapiono do podj$cia uchwaly Nr III/11/2010 w sprawie: zatwierdzenia i
przyj$cia do realizacji projektu ,,Szybkie czytanie oraz e-learning ,,Kwantowy skok w
rozwoju ucznia" dofmansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w
regionach.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek. Poinformowala, ze
Gmina Kolbiel znalazla si? na liscie beneficjent6w programu i moze otrzymac wsparcie z
Europejskiego Funduszu Spolecznego, Program Operacyjny Kapital Ludzki.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosil pytanie prawne dotyczaee regulacji $3 powyzszej uchwaly-
powierzenia wykonania uchwaly Dyrektorowi Gminnego Zespolu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szk61. Jego zdaniem jest to wkroczenie w kompetencje organu
wykonawczego - w6jta.

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski stwierdzil, ze GZEAS pelni funkcje administracyjne i
finansowe wzgl$dem szk61 i reprezentuje W6jta, moze byc zatem w rozumieniu
funkcjonalnym wykonawca^ tej uchwaly. Prawidtowy jest zatem przepis upowazniajacy do
wykonania uchwaly zar6wno samego Dyrektora GZEAS jak r6wniez W6jta i Dyrektora
GZEAS.

Przewodniczaey odczytal uchwal? Nr III/11/2010 w sprawie: zatwierdzenia i przyj^cia do
realizacji projektu ,,Szybkie czytanie oraz e-learning ,,Kwantowy skok w rozwoju ucznia"
dofmansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego
Kapital Ludzki, Priorytet IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w regionach.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr III/11/2010 w sprawie: zatwierdzenia i
przyj$cia do realizacji projektu ,,Szybkie czytanie oraz e-learning ,,Kwantowy skok w
rozwoju ucznia" dofmansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w
regionach.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si$ - nie bylo.
UchwalaNrIII/ll/2010zostalaprzyjetaprzy 15 glosachza.
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Pkt 6 i 7 por/.i)<Jku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Wiceprzewodniczqcy Pan Kazimierz Urbaniak zglosil wolny wniosek o zastanowienie siej
przez Soltys6w nad koniecznoscia^ utworzenia Sp61ki Wodnej celem dokonywania
niezbednych napraw melioracji. Stwierdzil, ze zadanie to lezy w kompetencji Starosty jednak
do jego powodzenia konieczny jest dobrowolny akces sotectw. Poprosil Soltys6w o zbadanie
na zebraniach wiejskich czy istnieje taka potrzeba spoleczna. Stwierdzil, ze stan melioracji i
drenacji jest bardzo zly, co szczeg61nie jest widoczne na drogach w Gadce i S$pochowie.
Zauwazyl, ze kiedy Sp61ka Wodna powstanie b$dzie mogla si^gac po srodki fmansowe z
powiatu, gminy czy krajowe.

Radny Pan Anatol Tkacz poinformowal o wydaniu przez Regionalnego Dyrektora Ochrony
Srodowiska decyzji o srodowiskowych uwarunkowaniach dla przedsi$wzi$cia polegaja^cego
na rozbudowie drogi krajowej Nr 17 do parametr6w drogi ekspresowej na odcinku od w$zla
,,Lubelska" w Wiajzownej do granicy wojew6dztwa lubelskiego, z wyla^czeniem fragmentu
drogi obejmuj^cego istniejaea_obwodnic? Garwolina. W decyzji przyj^to wariant lb i co za
tym idzie zmieniono w$zel Bocian na w$zel Kolbiel. Decyzja ma rygor natychmiastowej
wykonalnosci.

Radny Powiatu Pan Grzegorz Michalczyk pogratulowal W6jtowi Gminy Panu Adamowi
Budycie wyboru na kolejna^ juz kadencj?, Radnym Gminy Kolbiel wyboru i zaufania
publicznego. Zauwazyl, ze wielu radnych b^dzie pelnic sw6j mandat po raz pierwszy. Zyczyl
zrealizowania zapowiedzi przedwyborczych. Stwierdziljednak, ze szczeg61nie 2 pierwsze lata
tej kadencji b^da_ trudne, polepszenie sytuacji ekonomicznej moze nastaj)ic w 3 i 4 roku.
Wyrazil radosc z powodu mozHwosci wsp61pracy w Radzie Powiatu Otwockiego z Radnq.
Pania^ Aneta^ Bartnicka_ i smutek z powodu braku mozliwosci takiej wsp61pracy z Panem
Mieczyslawem Nowakiem. Podzi$kowal za glosy oddane na jego osob$ w wyborach
samorzajdowycL

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek przypomniala Radnym o koniecznosci zlozenia pierwszych
oswiadczen majaj:kowych, a Sottysom o koniecznosci wykorzystania i rozliczenia srodk6w z
funduszu soleckiego do konca roku. Poinformowala o obowiazku sporzajdzenia zestawienia
inwestycji i zakup6w w Solectwie w ramach funduszu soleckiego na 2010 rok .

Na zakohczenie obrad Przewodnicza^cy Pan Waldemar Kloch i W6jt Gminy Pan Adam
Budyta ztozyli zebranym najlepsze zyczenia zdrowych i wesotych swiat Bozego Narodzenia.

Przewodnicz^cy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady III Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 18 ̂ .

Do protokolu dolapzono:

1. Poprawk$ do uchwaly Nr III/10/2010 w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiaj2ywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania
Narkomanii w Gminie Kolbiel na rok 2011, zgloszona_przez Radnego Pana Anatola
Tkacza.

13



2. List$ obecnosci radnych.

3. List? obecnosci soltys6w.

4. Teksty przyj$tych uchwai wraz z uzasadnieniami.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokobwah PRZEWODNICZACY

PawelCalka WaldemarKloch

14


